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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr 52 

z LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 25 października 2023 roku 

  
Obrady rozpoczęto 25 października 2023 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:00 
tego samego dnia. Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Skoczowie,                   
Rynek 3. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 
1. Zdzisław Baranowski 
2. Fryderyk Białoń 
3. Maciej Bieniek 
4. Lucyna Bocek 
5. Maria Brodniewicz 
6. Rajmund Dedio 
7. Ryszard Drózd 
8. Joanna Duda-Michalak 
9. Irena Idasiak 
10. Jacek Krużołek 
11. Rafał Ludka 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 
 
Lista obecności – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie 1-30 września 2023 roku (druk nr 1131). 
6. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Skoczów na lata 2019-

2022, z perspektywą do roku 2026 za lata 2021-2022 (druk nr 1139). 
7. Informacja na temat pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez Gminę 

Skoczów (druk nr 1123). 
8. Informacja o realizacji pomocy socjalnej dla uczniów Gminy Skoczów za rok szkolny 

2022/2023 (druk nr 1125). 
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9. Sport i kultura fizyczna w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i przedszkolach oraz 
działalność klubów sportowych (druk nr 1122). 

10. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych (druk nr 1126). 
11. Podjęcie uchwał: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą na okres roku (druk nr 1127). 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1128). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i 
zawarcie kolejnej umowy (druk nr 1129). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/372/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
w postaci dotacji celowej dla Gminy Chybie na realizację zadania pn. "Przebudowa 
mostu - dojazd do ul. Iglastej w Kiczycach" (druk nr 1138). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zapłaty podatków, stanowiących dochody budżetu 
Gminy Skoczów instrumentem płatniczym (druk nr 1140). 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk 
nr 1136). 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1137). 

12. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
14. Sprawy organizacyjne.   
15. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa 

 
 

ad.1. Otwarcie LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając Radnych, 
Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa Andrzeja 
Bubnickiego, Skarbnika Jerzego Ciałonia, Sekretarz Magdalenę Fober, Radcę Prawnego, 
Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych oraz internautów. 

Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio - zapytał, czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany 
porządku obrad – nie zgłoszono. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z LI sesji. Wobec braku 
poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Protokół z LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa został przyjęty jak wyżej.  

ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady - poinformował, że uczestniczył w spotkaniach, uroczystościach, 
odpowiadał na pisma oraz przyjmował strony.  
 
Następnie Przewodniczące Komisji po krótce przedstawili tematykę, którą zajmowali się na 
komisjach. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja na posiedzeniu w dniu 18 października br. zapoznała się z czterema 
informacjami. Z informacją z realizacji „Akcji Zima 2023” i „Akcji Lato 2023”, z informacją o 
realizacji pomocy socjalnej dla uczniów Gminy Skoczów za rok szkolny 2022/2023, z 
informacją dotyczącą pozyskiwania środków zewnętrznych przez Gminę Skoczów, oraz 
materiałem o sporcie i kulturze fizycznej w Gminie Skoczów w tym w szkołach i przedszkolach 
oraz działalność klubów sportowych. W okresie międzysesyjnym uczestniczyłam w 
uroczystości otwarcia Roku Kulturalnego oraz w uroczystej gali z okazji Dnia Edukacji 
Narodowej. 

Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – na komisji przyjęliśmy 
wszystkie informacje według planu. Zapoznaliśmy się z pismem pań sprzątaczek z SP nr 8, 
które domagają się zwiększenia ilości osób sprzątających. Zapoznaliśmy się również z 
pismem ZNP dotyczącym wyrównania świadczenia urlopowego. Dyrektor MZO przekazała, że 
świadczenia będą wypłacone zgodnie z przepisami. Chciałam tu jeszcze podziękować za 
perfekcyjnie przygotowaną uroczystość z okazji Dnia Edukacji narodowej przez MZO, którą 
bardzo fajnie poprowadził Pan Tomasz Kosyk. Na komisji poruszyliśmy również temat pump-
tracku. Siedem tygodni temu omal nie doszło do tragedii, kiedy chłopak na rowerze około 60 
kg skoczył na ścieżkę rowerową, na której jechał sześcioletni chłopiec. Brakowało 20 cm, a 
rowerzysta skoczyłby na dziecko. Zostało to zgłoszone do Straży Miejskiej, do Naczelnika 
Inwestycji oraz do Wiceburmistrza. Na ostatniej komisji mówiliśmy o tym i zapoznaliśmy z tym 
tematem Dyrektora SOSiR  Zbigniewa Gila. Do tej pory nie zostało nic zrobione. 
Sugerowaliśmy przesunięcie ławki pod płot, aby mogli skakać na wprost, a nie na ścieżkę 
rowerową. Niestety nie zostało zrobione nic. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego -  na ostatniej komisji procedowaliśmy informacje, raporty 
oraz uchwały, które szczegółowo będą opiniowane na dzisiejszej sesji. Oprócz tego 
zapoznaliśmy się z pismem Górnośląskiego Stowarzyszenia Przewoźników Drogowych. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja przeanalizowała projekty uchwał, zapoznaliśmy się z pismami i wyraziliśmy opinie. 
Dotyczyło to między innymi opłaty za użytkowanie wieczyste. Uczestniczyłam w gali z okazji 
Dnia Edukacji Narodowej. 
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ad.5. Informacja z działalności Burmistrza w okresie 1-30 września 2023 roku (druk nr 1131). 

Rada przyjęła informację z działalności Burmistrza w okresie 1-30 września 2023 roku – 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

ad.6. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Skoczów na lata 2019-
2022, z perspektywą do roku 2026 za lata 2021-2022 (druk nr 1139). 

Przedstawiła Agnieszka Chylak – przedstawiciel firmy EKO-TEAM KONSULTING oraz 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska Janusz Międzybrodzki. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – raport został przyjęty przez komisję. 

Rada przyjęła raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Skoczów na lata 
2019-2022, z perspektywą do roku 2026 za lata 2021-2022 – stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

ad.7. Informacja na temat pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez Gminę 
Skoczów (druk nr 1123). 

Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja przyjęła informację. 

Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła informację. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja przyjęła informację. 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja przyjęła informację. 

Rada przyjęła informację na temat pozyskiwania środków ze źródeł zewnętrznych przez 
Gminę Skoczów – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

ad.8. Informacja o realizacji pomocy socjalnej dla uczniów Gminy Skoczów za rok szkolny 
2022/2023 (druk nr 1125). 

Przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Edyta Godziek. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja przyjęła informację. 

Rada przyjęła informację o realizacji pomocy socjalnej dla uczniów Gminy Skoczów za rok 
szkolny 2022/2023 – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

ad.9. Sport i kultura fizyczna w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i przedszkolach oraz 
działalność klubów sportowych (druk nr 1122). 
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Przedstawiła Naczelnik Wydziału Funduszy Europejskich Magdalena Goryczka, Dyrektor 
Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik oraz Dyrektor Skoczowskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Zbigniew Gil. 

Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – przyjęto. 

Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – przyjęto. 

Rada przyjęła materiał dot. sportu i kultury fizycznej w Gminie Skoczów, w tym w szkołach i 
przedszkolach oraz działalność klubów sportowych – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

ad.10. Sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych (druk nr 1126). 

Przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna Radwan-Kmiecik. 

Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja przyjęła 
sprawozdanie. 

Rada przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych – stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio przekazał prowadzenie pkt 11 porządku obrad sesji, 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Joannie Duda-Michalak.  

ad.11. Podjęcie uchwał: 

ad.11.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą na okres roku (druk nr 1127). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 

Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 675/23, obręb 5 w Skoczowie, plac Stary Targ, o pow. 
30 m², na cele handlowe – pod istniejący kiosk handlowy, będący własnością dzierżawcy, na 
okres roku. 

Obecna umowa dzierżawy Nr WN.328/2020 z dnia 20.11.2020 r., obowiązuje do dnia 
30.11.2023 r. 

Nowa umowa obowiązywać będzie od 01.12.2023 r. 

Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 3 pkt 1 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.234.2022 z dnia 06.12.2022 r.), czynsz dzierżawy na cele 
handlowe, strefa I wynosi 14,50 zł za   1 m² w stosunku miesięcznym + należny podatek VAT. 

W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 435,00 zł netto 
miesięcznie + należny podatek VAT. 

 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 

Uchwała nr LII/556/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
z dotychczasowym dzierżawcą na okres roku przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 
8 do protokołu. 

ad.11.2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1128). 

Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 

Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 807/4, obręb 1 w Skoczowie przy ul. Gustawa Morcinka, 
o pow. 70 m², na cele handlowe – pod istniejący kiosk handlowy, będący własnością 
Dzierżawcy. Proponuje się okres 5 lat. 

Obecna umowa dzierżawy Nr WN.53/2019 z dnia 26.02.2019 r., obowiązuje do dnia 
28.02.2024 r. 

Nowa umowa obowiązywać będzie od 01.03.2024 r. 

Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 3 pkt 2 załącznika do Zarządzenia Burmistrza 
Miasta Skoczowa nr 0050.234.2022 z dnia 06.12.2022 r.), czynsz dzierżawy na cele 
handlowe, strefa II wynosi 9,00 zł za 1 m² w stosunku miesięcznym + należny podatek VAT. 

W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 630,00 zł netto 
miesięcznie + należny podatek VAT. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LII/557/2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
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ad.11.3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy (druk nr 1129). 
 
Przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marcin Dawid. 
 

Do Urzędu Miejskiego w Skoczowie wpłynął wniosek dotyczący podpisania kolejnej umowy 
dzierżawy na część działki gminnej nr 716/4, obręb 1 w Skoczowie przy ul. księdza Jana 
Ewangelisty Mocko, o pow. 15 m², pod istniejący garaż, na okres 5 lat. 

Obecna umowa dzierżawy Nr WN.425/2018 z dnia 30.10.2018 r., obowiązuje do dnia 
31.10.2023 r. 

Z uwagi na późno złożony wniosek dot. dalszej dzierżawy, za okres nieobjęty umową zostanie 
naliczona opłata za bezumowne korzystanie z gruntu gminnego. tj. za listopad br. Nowa 
umowa obowiązywać będzie od 01.12.2023 r. 

Zgodnie z obowiązującym cennikiem (§ 1 ust. 2 załącznika do Zarządzenia Burmistrza Miasta 
Skoczowa nr 0050.234.2022 z dnia 06.12.2022 r.), czynsz dzierżawy pod garaż wynosi 
17,00 zł za   1 m² w stosunku rocznym + należny podatek VAT. 

W związku z powyższym czynsz za wnioskowaną część działki wynosi 255,00 zł netto rocznie 
+ należny podatek VAT. 

 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LII/558/2023 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą i zawarcie 
kolejnej umowy przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.11.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/372/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci 
dotacji celowej dla Gminy Chybie na realizację zadania pn. "Przebudowa mostu - dojazd do 
ul. Iglastej w Kiczycach" (druk nr 1138). 
 
Przedstawiła naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Zamówień Publicznych Katarzyna 
Halska. 
W dniu 20 grudnia 2021 r. Rada Miejska Skoczowa podjęła uchwałę nr XXXII/372/2021 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej w kwocie 38 376,00 zł na opracowanie dokumentacji 
projektowej w postaci dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Skoczów na 2022 rok dla 
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Gminy Chybie na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa mostu – dojazd do ul. Iglastej w 
Kiczycach”.  
W dniu 27 kwietnia 2022 r. została podjęta uchwała nr XXXV/419/2022 zmieniająca w/w 

uchwałę w zakresie zwiększenia kwoty pomocy – do kwoty 363 200,00 zł, z przeznaczeniem 

na udział w kosztach realizacji robót budowlanych. 

W związku z przedłużającą się procedurą uzyskania decyzji administracyjnych zezwalających 

na realizację robót budowlanych – w tym pozwolenia wodnoprawnego, które należy przedłożyć 

wraz z wnioskiem o wydanie decyzji pozwolenia na budowę, konieczne jest zawarcie aneksu 

do umowy zawartej pomiędzy Gminą Skoczów a Gminą Chybie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w postaci dotacji celowej dla Gminy Chybie na realizację zadania pn. „Przebudowa 

mostu – dojazd do ul. Iglastej w Kiczycach”, w zakresie zmiany terminu wypłaty pozostałej 

kwoty pomocy finansowej w wysokości 332 499,20 zł, z 2023 roku na 2024 rok. 

Wobec tego uzasadnione jest podjęcie uchwały o udzieleniu pomocy finansowej w 2024 roku 

dla Gminy Chybie w wysokości 332 499,20 zł, w postaci dotacji celowej ze środków budżetu 

Gminy Skoczów na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa mostu – dojazd do ul. Iglastej 

w Kiczycach”. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LII/559/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/372/2021 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 20 grudnia 2021 roku, w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci 
dotacji celowej dla Gminy Chybie na realizację zadania pn. "Przebudowa mostu - dojazd do 
ul. Iglastej w Kiczycach" przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
ad.11.5. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, stanowiących dochody 
budżetu Gminy Skoczów instrumentem płatniczym (druk nr 1140). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W 2022 r. Burmistrz Skoczowa pozyskał środki w wysokości 401 070,33 zł na realizację 
projektu grantowego „Cyfrowa Gmina” w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na 
lata 2014-2020 Osi Priorytetowej V Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie cyfrowej 
odporności na zagrożenia REACT-EU działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmocnienie 
cyfrowej odporności na zagrożenia. W ramach projektu oprócz doposażenia serwerowni, 
zakupu komputerów i przeszkolenia wszystkich pracowników w zakresie 
cyberbezpieczeństwa wdrażana jest platforma eUrząd, dzieki której mieszkańcy i 
przedsiębiorcy – bez konieczności odwiedzania urzędu – mogą sprawdzić stan swoich 
zobowiązań względem gminy oraz uregulować je w sposób elektroniczny logując się na stronie 
i regulując zobowiązania w sposób analogiczny jak ma to miejsce w sklepach on-line. Zgodnie 
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z przepisami ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. Ordynacja podatkowa rada gminy może w 
drodze uchwały dopuścić zapłatę podatków, stanowiących dochody budżetu gminy za pomocą 
innego instrumentu płatniczego, w tym instrumentu płatniczego, na którym przechowywany 
jest pieniądz elektroniczny.   
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LII/560/2023 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, stanowiących dochody 
budżetu Gminy Skoczów instrumentem płatniczym przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.11.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok (druk nr 
1136). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
W przedstawionej uchwale po stronie dochodowej wprowadzono wpływy z ubezpieczenia 
(rozdział 75023, par. 0970 – 13.330 zł), które przeznaczono na naprawę i wymianę 
zniszczonego majątku gminy. Dochody w wysokości 48.670 zł w rozdziale 75085 
przeznaczono na utrzymanie programów informatycznych Wizja, QNT -Kadry i Płace, Sigma 
oraz QDeklaracje. 
Natomiast w rozdziale 75095 wprowadzono kwotę uzyskanej dotacji z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w wysokości 69.516,96 zł w ramach 
programu „Dostępna przestrzeń publiczna” na poprawę dostępności urzędu dla osób 
niepełnosprawnych. 
Wprowadzono również dochody w wysokości 21.038 zł (19.706 zł + 1.332 zł) zrealizowane 
przez Miejskie Centrum Kultury „Integrator” w postaci opłaty targowej i opłat za zajęcia pasa 
drogowego. Środki te zwiększają dotację dla instytucji kultury. 
W rozdziale dotyczącym szkół podstawowych wprowadzono dochody z majątku jednostki 
oświatowej (7.040 zł), które zostają przeznaczone na jej wydatki. 
Natomiast w rozdziale dotyczącym przedszkoli publicznych po stronie dochodów zwiększono 
środki jakie gmina otrzymuje od innych jednostek samorządu terytorialnego z tytułu 
uczęszczania do skoczowskich placówek dzieci zamieszkałych w innych gminach (100.000 
zł). Jednocześnie kwotę taka zwiększono wydatki gminy Skoczów na przekazanie dotacji 
innym gminom za dzieci uczęszczających do placówek oświatowych w sąsiednich gminach. 
W rozdziale 85295 zwiększono planowane dochody o kwotę dotacji na wypłatę odbiorcom 
paliw gazowych refundacji podatku VAT w wysokości 1.013,48 zł. 
Dodatkowo w rozdziale 85501 po stronie dochodów i wydatków wprowadzono środki z tytułu 
zwrotu nienależnie pobranych w latach ubiegłych świadczeń wychowawczych „500+”. 
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Po stronie wydatków w rozdziale 60016 zmniejszono planowane wydatki Miejskiego Zarządu 
Dróg na remonty gminnych dróg (100.000 zł.) i przeznaczono je na zakup, wymianę 
wysłużonych parkomatów - rozdział 60019. 
Zmniejszono wydatki na zadanie „Przebudowa mostu - dojazd do ul. Iglastej w Kiczycach - 
pomoc finansowa dla gminy Chybie” o kwotę 332.499,20 zł. Środki te zwiększyły wydatki 2024 
roku w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
W rozdziale 80150 zwiększono planowane wydatki na dowóz niepełnosprawnych dzieci do 
jednostek oświatowych o kwotę 248.980 zł..  
W związku z powyższymi zmianami oraz zmianami budżetu dokonanymi zarządzeniami 
Burmistrza zmieniają się również załączniki do uchwały budżetowej. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LII/561/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2023 rok przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.11.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 (druk nr 1137). 
 
Przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Wieloletnia Prognoza Finansowa została sporządzona na lata 2023 – 2035, w związku z tym,  
że poręczone przez Gminę spłaty pożyczek zaciągniętych przez spółkę gminną kończą się w 
2035 r. Została ona sporządzona według wzoru wynikającego ze stosownego rozporządzenia.   
W załączniku pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Skoczów na lata 2023 - 2035"  
w roku 2023 zwiększono dochody ogółem, z czego zwiększono dochody bieżące, w tym 
dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące, dochody z subwencji 
ogólnej, pozostałe dochody bieżące..  Zwiększono wydatki ogółem, z czego zwiększono 
wydatki bieżące, w tym wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczone oraz zwiększono 
wydatki majątkowe.  
W załączniku pn. „Przedsięwzięcia wieloletnie na programy, projekty i zadania majątkowe”  
w wydatkach majątkowych na programy, projekty lub zadania wprowadzono nowe zadania na 
2024 rok pn. „Przebudowa ulicy bocznej od ul. Góreckiej w Skoczowie na odcinku od 
skrzyżowania z ul. Górecką do granicy z Pogórzem, Przeniesiono limit wydatków z roku 2023 
na 2024 w zadaniu pn. „Przebudowa mostu - dojazd do ul. Iglastej w Kiczycach - pomoc 
finansowa dla Gminy Chybie". Dodatkowo zmieniono limit wydatków oraz łączne nakłady 
finansowe  w latach 2024-2025 oraz łączne nakłady finansowe w zadaniu pn. „Przebudowa ul. 
Wiślańskiej od stacji Crab oraz ul. Stara Droga do granicy działki nr 306/14".  
 

 
Założenia dla poszczególnych lat budżetowych: 
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2023 Przyjęto wartości dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów z projektu uchwały 
budżetowej.  
Założono dochody ze sprzedaży majątku na poziomie 362.000 zł. Pozostałe dochody 
majątkowe stanowią przyznane gminie dotacje ze środków unijnych na inwestycje. 
Wydatki bieżące ze względu na zmniejszenie wpływów z udziału w podatku 
dochodowym  
od osób fizycznych, znaczącą inflację oraz rosnące koszty zatrudnienia, są większe  
od planowanych dochodów bieżących o 5.612.263,33 zł.  
Wydatki na obsługę długu wyniosą 840.000 zł, natomiast wydatki z tytułu poręczeń  
i gwarancji to 1.522.000 zł.  
Planowany deficyt budżetu w wysokości 23.864.806,60 zł. zostanie pokryty nadwyżką 
budżetową z lat ubiegłych w wysokości 22.268.868,98 zł. oraz wolnymi środkami 
1.595.937,62 zł. 
Dla wyliczenia prognozowanej na koniec roku kwoty długu przyjęto wysokość 
zadłużenia gminy na koniec 2022 roku w wysokości 11.721.226,86 zł.  
W 2023 roku nie planuje się zaciągania nowych zobowiązań. Kwota długu na koniec 
2023 roku po uwzględnieniu planowanych spłat zaciągniętych zobowiązań wyniesie 
9.364.372,86 zł. 
 

Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i Administracji 
– komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Duda-Michalak poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Zdzisław Baranowski, Fryderyk Białoń, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, 
Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał 
Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz 
Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
Uchwała nr LII/562/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/487/2022 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 19 grudnia 2022 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2023-2035 przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady przejął dalsze prowadzenie obrad. 
 
ad.12. Informacja Przewodniczącego Rady na temat złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnych do Biura Rady wpłynęła 
interpelacja radnego Jacka Krużołka dot. wykonanego przepustu na ul. Wolności w Wiślicy. 
 
ad.13. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Radny Maciej Bieniek – na poprzedniej sesji złożyłem wniosek o wystąpienie do PKP o 
złożenie informatora elektronicznego dla podróżnych, czy zostało takie pismo skierowane do 
PKP? 
 
Radny Jacek Krużołek – chciałbym Państwa zaprosić do Wiślicy w woj. świętokrzyskim i 
podzielić się takim historycznym wydarzeniem. Pojechaliśmy z OSP do Wiślicy właśnie w woj. 
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świętokrzyskim gdzie spotkaliśmy się z bardzo miłą atmosferą. Chciałem was tam zaprosić 
żebyście zobaczyli, co oni maja do zaproponowania i przekazania. Miasto liczy 500 
mieszkańców (w Wiślicy w Gminie Skoczów mieszka 800 osób), więc już samo to było 
ciekawe, Muzeum Archeologii robi wrażenie, Dom Długosza Kolegiata. To wszystko jest tam 
piękne i naprawdę polecam to miasto i zachęcam do odwiedzenia. Dziękuję druhom i 
mieszkańcom za gościnę, którą nam przygotowali i oczywiście zaprosimy ich również do nas. 
  
Radna Maria Sobik -  chciałam wrócić do ścieżki rowerowej, na jakim etapie zabezpieczenia 
jesteśmy, żeby tam było bezpiecznie? 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Bubnicki – jeżeli chodzi o ścieżkę, to padło, że nic się nie dzieje. Na 
zewnątrz tego nie widać co się dzieje. Niemniej jednak niestety musimy postępować w ramach 
takich, jakie nam prawo budowalne te normy narzuca, chociaż serce chciałoby inaczej. Ale 
jest tak, że zostały tam zaprojektowane odpowiednie wygrodzenia, takie które będą 
zapobiegały. Na drugi dzień odbyło się spotkanie, to nie tak, że nic nie robiliśmy. Spotkanie 
odbyło się z udziałem Burmistrza, WIR-u i projektanta zaraz jak pani radna poinformowała nas 
o tym incydencje. Projektant zaproponował po dyskusji i po wymianie doświadczeń takie 
odpowiednie ogrodzenia, takie cos w stylu piłko chwytów, które w miejscach gdzie ten tor jest 
wysoko nad powierzchnią gruntu, będą wyniesione ponad 3 metry nad powierzchnię grunty. I 
będą na tyle zabezpieczone, połączone, powiązane ze sobą, że mamy nadzieję, iż nie będzie 
sytuacji takiej jak się zdarzyła. Na drugo dzień zostało to zabezpieczone, otaśmowane, a za 2 
godziny ta taśma została zerwana i słupki przestawione.  Takie zabezpieczenie będzie, to jest 
ogrodzenie i zgodnie z przepisami prawa budowlanego przy ogrodzeniu powyżej 2,2 metra 
musi zostać zrobione zgłoszenie do Starostwa powiatowego. Jest to realizowane i jak tylko 
będziemy mieli procedurę zakończoną, to wtedy zgodnie z przepisami można dokonać tej 
zabudowy. Tak więc dzieje się w tej sprawie, nie jest tak, że nikt nic nie robi. Oprócz tego 
zostały zamówione tablice, które będą tam postawione i będzie wprost pisało, że jest zakaz 
skoku na ścieżkę. 
Do pytania radnego Macieja Bienka – 22 sierpnia br. pojawił się komunikat na stronie PKP, że 
na stacjach i przystankach między Skoczowem a Cieszynem, między Goleszowem a Wisłą 
podróżni zyskają lepszą informację o kursowaniu pociągów. Będą zegary, komunikatory, a 
także został ogłoszony przetarg na nowy system urządzeń, którego realizację zaplanowano 
ze środków Krajowego Planu Odbudowy. Podróżujący pociągiem z Katowic w Beskid Śląski 
skorzystają z dodatkowych ułatwień i tam właśnie oprócz tych dźwiękowych komunikatorów 
będą również zegary, a także zabudowa czujników ruchu pociągów. Dodatkowo mają być 
montowane też wyświetlacze ułatwiające wizualne informacje o najbliższych pociągach. Taka 
informacja pojawiła się na stronie PKP.  
 
Burmistrz Mirosław Sitko – zaprosił do uczestnictwa w obchodach Dnia 11 Listopada 
(szczegóły na plakacie). 
 
Radny Marek Żagan – na ostatniej sesji radny Tomasz Pszczółka wspomniał o dodatkowych 
patrolach płatnych ze skoczowskiej Policji. W związku z tym, że otrzymujemy jako radni wiele 
niepokojących sygnałów dot. bezpieczeństwa na ulicach Skoczowa szczególnie po wyłączeniu 
świateł, jak wygląda sytuacja, czy możemy liczyć na te patrole w najbliższym czasie? 
 
Komendant Straży Miejskiej Marian Machalica – był taki wniosek i pracujemy cały czas z 
Komendantem Komisariatu Policji w Skoczowie nad przygotowaniem, żeby określić ilość 
potrzebnych patroli. On ma przygotować taką analizę dla swoich potrzeb i wtedy jeżeli 
określimy takie potrzeby m.in. w jakich miejscach te patrole powinny się pojawić, taki wniosek 
na pewno do Burmistrza od Komendanta Komisariatu Policji w Skoczowie i ode mnie wpłynie. 
Jest to cały czas analizowane i przygotowywane. 
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Radny Mirosław Szwarc – chciałbym podziękować Burmistrzowi, Dyrektorowi MZD oraz 
osobom, które przyczyniły się do wymiany tych bardzo starych, zabytkowych wiat 
przystankowych na terenie Wsi Kowale.   
Druga sprawa – prosiłem o ustawienie zegara świecenia lamp na ul. Dolny Bór. W tej chwili 
lampy załączają się o godz. 20:00. Wszędzie i dookoła świecą się, a tam od godz. 20:00 się 
załączają. 
 
Radny Zdzisław Baranowski – jadąc w stronę Brennej tuż przed wiaduktem po lewej stronie 
znajduje się plac, gdzie ludzie zwożą gałęzie, jakieś tam drzewa. Jak ktoś potrzebuje, to sobie 
zabiera i to jest fajne. Tak sobie myślę, że fajnie by było gdybyśmy mieli taki swój plac gminny.  
 
Radny Franciszek Pomper – chciałem zwrócić uwagę bo zgłosili się do mnie mieszkańcy ul. 
Ochabskiej, że są tam duże dziury, można urwać koło. Droga jest wąska więc jak jedzie auto 
z naprzeciwka nie ma jak ominąć tych dziur. 
 
Radny Maciej Bieniek – jaki jest tryb odpowiedzi na zapytania w tym punkcie? 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – ustawodawca określił jaki jest tryb dla interpelacji, 
zapytań, wniosków i to wszystko powinno być składane na piśmie. Gdyby się ktoś uparł, to ten 
punkt nie powinien mieć miejsca w naszym porządku obrad, bo nie ma czegoś takiego jak 
ustne zapytania. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – staramy się na te Państwa zapytania odpowiadać od razu i 
będziemy to robić. Jak nie damy rady od razu odpowiedzieć, to przygotujemy się na koleją 
sesję.      
 
ad.14. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady Rajmund Dedio - życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia 
marzeń solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny.  
 
Ustalono termin posiedzenia Połączonych Komisji Rady Miejskiej Skoczowa – na dzień 29 
listopada 2023r. około godz. 18:00 (po zakończeniu LIII sesji RMS). Posiedzenie komisji 
dotyczyć będzie budżetu Gminy Skoczów na 2024r.  
 
 
ad.15. Zamknięcie obrad LII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady LI sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
 
                                                                                                   Przewodniczący 
                                                                                                       Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                                Rajmund Dedio 

Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 


